
Referat af klimagruppemøde d. 2. december 2014 

Deltagere: Ellen, Henriette, Ditte, Christian, Annette, Karsten, Jesper, Mads, Karl 

 

Dagsorden: 

 

1) Siden sidst 

Referatet fra sidst er godkendt. 

PA nr. 3. Der er skabt kontakt og sagen er i proces. 

Annette og Jesper har haft møde med advokaten. Der blev gennemgået flere forskellige løsninger angående 

økonomien, som der bliver arbejdet videre med.  

Via Trafik har meldt tilbage til os. Det var desværre ikke positivt, da de ikke mener, at vi kan gennemføre 

projektet inden for budgettet. De vil meget gerne tale med os, hvis projektet laves om og mere går efter en 

løsning, der ligner den eksisterende. 

Jesper ringer til Martin fra Hofor. Jesper melder også tilbage til Via Trafik. 

Ellen kigger på Jylland. Christian kommer også med nogle forslag. 

 

2) Sørens notat 

Der er en del opgaver, der skal fordeles til gruppens medlemmer: 

Christian tager opgaven med at finde en løsning på den store ejendoms mulige medlemskab.  

Vil TDC lægge fibernet ned, når vi alligevel skal grave? Henriette og Mads undersøger.  

Ditte tager kontakt angående belysning. Ditte har fundet nogle, der lige nu hænger i Nyboder. 

Henriette får lavet et fyldestgørende asfalttilbud, så vi har noget konkret at sammenligne med. 

 

3) Eventuelt 

Ditte undersøger angående kunst i det offentlige rum. 

 

4) Næste møde 

Tirsdag d. 13. januar kl. 20 hos Karl. 

 


